
 

Όμξμα:.............................................................................. 

 

1. Να ζρμπληοώζειπ ζηξ ηέλξπ ητμ λένετμ ηξ –η ή ηξ -ι  

 

αοι___ θμνίηζ___ 

γημνη___ εθπμμπ___ 

παηδ___ θοιαθ___ 

γαηάθ___ ηειεόναζ___ 

μεπακ___ μμιύβ___ 

πμηήν___ ζπίη___ 

 

 

2. Έμτζε ηιπ λένειπ πξρ έςξρμ ηημ ίδια ζημαζία 

 

 

αίζμοζα μδόξ 

μαγαδί αμάλη 

δνόμμξ ηάλε 

αοημθίκεημ θαηάζηεμα 
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Θυμάμαι ότι τα θηλυκά 
που τελειώνουν ςε η 
γράφονται με ήτα 
π.χ. η βροχή  
και τα ουδζτερα που 
τελειώνουν ςε ι γράφονται 
με γιώτα 
π.χ. το λουλοφδι  



3. Γοάσε δίπλα ζηξ έμα πτπ λέμε ηα πξλλά 

 

Τξ έμα Τα πξλλά 

ημ μμιύβη ____________ 

ημ παηπκίδη ____________ 

ημ γαηάθη ____________ 

ημ πένη ____________ 

ημ μέιη ____________ 

ημ θενί ____________ 

 

 

4. Χώοιζε ζε ζρλλαβέπ ηιπ παοακάητ λένειπ 

 

Πμδήιαημ 

 

 

Αενμπιάκμ 

 

 

Φζηκόπωνμ 

 

 

Σπμιείμ 
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